
Govor predsjedavajuće Stalne delegacije Parlamentarne skupštine Bosne i 

Hercegovine u Parlamentarnoj skupštini Centralnoevropske inicijative (PSCEI) i 

predsjedavajuće Parlamentarne dimenzije CEI Monike Tomić na 47. plenarnom 

zasjedanju Parlamentarne skupštine Zajednice za ekonomsku saradnju 

Crnomorske regije (PABSEC) 

Moskva, 29. juni 2016.  

 

"Poštovani, 

Mr.Sergey NARYSHKIN, PABSEC President, Chairman of the state Duma of the 

Federal Assembly of the Russian Federation, 

 poštovane kolege i kolegice, dame i gospodo. 

Sve vas srdačno pozdravljam kao predsjedavajuća CEI PS BiH. 

Želim da izrazim svoje zadovoljstvo što prisustvujem ovom eminentnom skupu, koji se 

održava pod predsjedavanjem Državne Dume Ruske Federacije. 

Gospodine predsjedniće, želim da vam prenesem srdačne pozdrave predsjedavajučih 

oba doma PS BiH i želim sretan rad skupštine PABSEC. 

Poštovane kolege i kolegice, 

Bosna i Hercegovina, posljednje dvije decenije bilježi stalan napredak, mada još uvijek 

postoje prepreke i zastoji u njenom ekonomskom razvoju kao i zastoji na njenom 

evropskom putu. 

Obzirom da se i Bosna i Hercegovina kao i druge evropske zemlje suočava sa 

ekonomskom krizom, terorizmom  kao i izbjegličkom krizom , treba istači značaj 

regionalne saradnje  i povezivanja u prevazilaženju tih problema. 

Važno je reći  o značaju parlamentarne saradnje jer kroz parlamentarnu saradnju može 

se  jačati ekonomski, privredni, infrastrukturni, kulturni i svaki drugi razvoj . 



Poštovani  gospodine predsjedniće još jednom se zahvaljujem na pozivu želim vam 

čestitati na odličnoj organizaciji Generalne skupštine PABSEC-a, ove vrlo značajne 

međunarodne organizacije. 

Takođe želim  da čestitam gđi. Maji Gojković, predsjednici Narodne skupštine Republike 

Srbije, zbog preuzimanja predsjedavanja PABSEC-om u narednoj godini." (kraj) 

 


